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Mieszkańcy Sierpca bardzo są zainteresowani – czy w Sierpcu będzie schron? 

Jakiś czas temu Zastępca Burmistrza Miasta Sierpca Pan Piotr Nowakowski zaplanował 

wyjazd do Warszawy na spotkanie i rozmowę z Posłem na Sejm – z Panem Władysławem 

Kosiniakiem – Kamyszem. 

Rozmowa miała odbyć się w sprawie budowy schronu w Sierpcu lub miejsc schronienia albo 

ukrycia w razie grożącego Mieszkańcom niebezpieczeństwa. 

Proszę o odpowiedź dla mieszkańców Sierpca : czy doszło do  rozmowy  i jakim efektem dla 

Sierpca? 

RADNA  

RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

BARBARA GIL 


